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摘要(內文：中文標楷體、英文 Times New Roman、12號字、左右對齊、行距

22pt) 

本文將說明研討會的投稿排版格式，投稿論文請務必依照本格式進行編排，若未

依規定排版者將不予接受。所有中文投稿論文需有中英文標題，及中英文摘要。

摘要應為無分段的單一段落。整段摘要（不包括標點符號）以 300 字為限。摘要

之後，請列出至多 5個關鍵詞。 

 

關鍵詞：關鍵詞 1、關鍵詞 2、關鍵詞 3、關鍵詞 4、關鍵詞 5(中文標楷體、英文

Times New Roman、12號字、左右對齊、粗體、行距 22pt) 

 

Abstract:  

This document provides a template for paper submission. The English abstract of your 

paper should appear here. The abstract itself should be a single paragraph and is typed 

in block format, that is, without paragraph indentation. Type all numbers–except those 

that begin a sentence–as arabic numerals. The total length of the abstract should not 

exceed 1500words. In addition, include at most 5 keywords of your paper immediately 

after the abstract.  

 

Keywords: keyword one, keyword two, keyword three, keyword four, keyword 

five 

 


